

LAPORAN AKTIVITI PUSAT INTERNET 1MALAYSIA KG PASIR AKAR

JENIS	MAKLUMAT	NOTA
Nama acara / program	1. INTEL EASY STEP	
Tarikh & Masa	<ul style="list-style-type: none"> Latihan Intel Easy Step diadakan pada 8,9 & 10 September 2016 iaitu pada pukul 10.00 pagi sehingga 2 .00 petang 	
Lokasi	PI1M KG PASIR AKAR, JERTEH, BESUT, TERENGGANU.	
Tujuan	<ul style="list-style-type: none"> Untuk memperkenalkan asas computer iaitu Microsoft Office 2010 dan asas internet serta kegunaannya kehidupan seharian serta kegunaan internet dan emel. 	
Butiran Penerima	Purata umur bagi Latihan Keusahawanan ini adalah 13 tahun sehingga 20 tahun	Majoritinya adalah Pelajar Sekolah dan Lulusan Sekolah
Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	Peserta diajar Asas Komputer seperti Microsoft Office 2010 yang termasuk Microsoft Word, Microsoft Excel, Microsoft Power Point & Microsoft Publisher. Selain itu peserta diajar asas internet seperti mencipta akaun emel, mencipta akaun social seperti facebook, twitter ,instagram dan sebagainya.	
Kebaikan / kelebihan aktiviti	-Peserta diminta untuk menyediakan resume dan dibantu oleh petugas serta menyediakan slide kreatif dan jadual kira-kira iaitu untung rugi akaun dengan menggunakan Microsoft Excel 2010. Selain itu, Peserta akan diminta untuk membuka akaun gmail serta menghantar emel kepada rakan-rakan disekililingnya.	
Nama VIP	-	
Pelaksanaan aktiviti utama	<ul style="list-style-type: none"> Peserta akan diperkenalkan dengan contoh-contoh resume serta cara mengaplikasi Microsoft office 2010 dalam kehidupan seharian. Selain itu, peserta diberi peluang untuk mengisi jawata-jawatan kosong yang diisi secara online dengan dibantu oleh petugas 	Pengunjung dan Ahli Pusat Internet 1 Malaysia Kg Pasir Akar
Aktiviti Sokongan	<ul style="list-style-type: none"> TIADA 	

<p>Peserta Lain</p>	<p>- <i>Penghasilan Poster Dakwah Digital Kilik Dengan Bijak</i></p>	
<p>Keterangan gambar</p>	<p><u>Intel Easy Step</u></p> <p>Tarikh : 8,9 & 10 September 2016 Masa: 10.00 pagi-2.00 petang</p>   <p><i>Antara peserta yang mengikuti Latihan Keusahawanan</i></p>	

Microsoft Office 2010

Tarikh : 6 & 7 September 2016

Masa: 3.00 Petang-5.00 Petang



Peserta sedang mendengar Taklimat daripada petugas Pi1m berkenaan dengan tugas yang diberikan.

Adobe Photoshop

Tarikh : 23 & 30 September 2016

Masa : 10.00 pagi-1.00 tengahari



Peserta mengikuti kelas
Microsoft Office 2010 iaiatu
Microsoft Word 2010 &
Microsoft Excel 2010

Antara peserta yang turut sama dalam pertandingan poster dakwah digital klik dengan bijak yang terdiri daripada pelajar sekolah menengah.

Terjemahan	<i>TIADA</i>	
Dokumen Sokongan	<i>TIADA</i>	